
Referat bestyrelsesmøde i BCK d. 07.01.2024  - onlinemøde. 

 

Deltagere: Marianne Jensen, Steen-Erik Rasmussen, Lena Mortensen, Hanni 

Zimmer (afbud), Lene Dyrner (afbud), Heidie Hemmingsen og Patricia Vands.  

 

0. Drøftet/besluttet via mail siden sidste møde d.17.09.2023 

-      Henvendelse fra DKK - Ansøgning om dispensation til stambogsføring hvor hanhund ikke har 

HD resultat pga. skade. Drøftet og afslået fra BCK. 

- Gennemgang af BCK’s opmagasineringsrum i Havdrup. Lena har sørget for oprydning og 

udsmidning, således vi kan benytte et mindre rum. 

 

1. Valg af referent. 

Marianne 

 

2. Indkommen post til/fra DKK og BCK  

Invitation til formandsmøde 9. marts 24. Marianne er deltager.  

Er der noget vi fra BCK gerne vil bidrage med? BCK har ingen punkter til drøftelse. 

 

3. Stormøde 4. februar 2024  

Lena udarbejder agenda og lægges i udvalgsgruppen.  

Mødet foregår online. 

 

4. Nyt fra udvalgene. 

Aktiviteter og arrangementer, hvad er der undervejs? 

-      Hanni undersøger endnu et online kursus med Birgitte Langvad – Afventer 

- Lene er i gang med at planlægge et foredrag om øjensygdomme hos Himmelev Dyreklinik. 

- Der er pt. planlagt 3 Nosework prøver, 6 LP prøver, 4 Hoopers konkurrencer, 4 udstillinger, 

HTM konkurrence og et weekend hyrdekursus. 

 

5. Gennemgang af Økonomi  

- Blad og portostigninger v/Lena 

Pga. af voldsomme portostigninger gældende fra 2024, drøftede vi mulighederne for at sende 

information ud til medlemmerne på anden vis f.eks elektroniske nyhedsbreve. Vedtægterne 

angiver, vi skal udgive mindst 2 blade. Såfremt det skal ændres, skal der udarbejdes et 

ændringsforslag til vedtægterne på generalforsamlingen.  

Lena udarbejder forslag til vedtægtsændring. 

 

Økonomien blev gennemgået og ser fin ud. Formue er flyttet til konto med rentetilskrivning. 

 

 



6. Dato og sted for Klubweekend 2024 og Generalforsamling 

10. og 11. august i Birkende 

- Opstart af planlægning – hvilke aktiviteter deltager?  

Pt. er der tilsagn fra Lydighed, Hoopers og Nosework. Vi håber, at der er andre udvalg som har lyst 

til at deltage. 

 

-      Sponsoransøgninger – drøftet og vi fordeler opgaverne imellem os. 

- Marianne inviterer dirigent til GF og udarbejder invitation. 

 

7. Er der nogen afholdte aktiviteter vi skal følge op på? 

Dyrlægeforedrag om HD, AD og OCD var en stor succes. Meget inspirerende og dygtig 

foredragsholder. Der var tilmeldt 20 medlemmer. 

 

Den første dobbelte Hoopers konkurrence blev afholdt i november på Fyn og var en stor succes.  

 

8. Hvad skal der sendes til bladet og hvem gør hvad? 

Marianne sender indkaldelse til Generalforsamling og invitation til klubweekend til det næste blad. 

 

 

9. Fremtidige punkter til næste møde: 

Opsamling på stormødet d. 4. februar 

Klubweekend 2025 – geografisk placering? 

 

10. Evt. 

Intet at bemærke 


